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Protokół  nr  46/2014 z posiedzenia 
KOMISJI  ROLNICTWA  i  ROZWOJU  GOSPODARCZEGO 

w dniu 13 listopada 2014 r. 
 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zapoznanie się z wykazem przedsięwzięć planowanych do realizacji w ramach Funduszu 

Sołeckiego w roku 2015. 
3. Wolne głosy i wnioski. 

 
 
Ad.1. W dniu 13 listopada 2014 r. otwarcia posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego, dokonała Przewodnicząca komisji– Pani Maria Kamyczek, która powitała 
przybyłych tj. Zastępcę Wójta oraz członków komisji- lista obecności stanowi załącznik nr 1                
do protokołu.  
 
 
Ad.2.   

Komisja spotkała się by zapoznać się z wykazem inwestycjii planowanych do realizacji            
ze środków Funduszu Sołeckiego. Radni otrzymali zestawienie przedsięwzięć zaplanowanych przez 
poszczególne Sołectwa. Zastępca Wójta wraz z Komisją dokonali omówienia kolejnych zadań. 

Zastępca Wójta wskazał, iż w Bielawach będzie możliwa realizacja rozbudowy oświetlenia 
na terenie wsi. W roku 2015 kwota 6,4 tys. zł zostanie przeznaczona na dokumentację, a realizacja 
nastąpić ma w 2016 roku. 

W Bojanicach zagospodarowany zostanie teren przy Grillowisku przez budowę zadaszenia 
dla orkiestry i placu do tańca. Kwotę 2 tys. zł przeznaczono ponadto na czyszczenie rowu. Radnych 
interesowało gdzie przebiega wskazany rów. Zastępca Wójta wyjaśnił, że chodzi o rów 
przechodzący przez wieś w kierunku do Sołtysa. Wykonane zostanie czyszczenie mechaniczne.  

W Brylowie część środków zostanie przeznaczona na zakup węży strażackich. Kwotę              
8 tys. zł zaplanowano na ogrodzenie boiska. Zastępca Wójta wyjaśnił, że w ubiegłym roku              
nie doszło do realizacji tej inwestycji ze względu na brak własności terenu. W roku 2015 boisko             
to ma zostać zamienione lub wykupione od OHZ Garzyn.  

W Drobninie za całą kwotę ma zostać zagospodarowany teren wokół Grillowiska. Radni 
podczas sesji zapoznali się z planami Sołtysa.  

W Garzynie kwota 26,7 tys. zł przeznaczona została na budowę parkingu przy szkole.  
Przewodnicząca komisji spytała o dokładną lokalizację parkingu. Zastępca Wójta przypuszcza,                
że chodzi o teren parkingu, który jest w tej chwili pokryty betonem. Wieś zgodziła się na tą 
inwestycję. Oświetlenie nie będzie realizowane z Funduszu Sołeckiego wsi, jednak z czasem i tak 
trzeba będzie tą inwestycję dokończyć.  

Mieszkańcy wsi Górzno w ramach swojego Funduszu Sołeckiego zaplanowali remont sali 
wiejskiej wraz z zakupem wyposażenia do sali. Kwota 2 tys. zł przeznaczona została na zakup 
sprzęty bojowego dla OSP, czyli głównie wyposażenia na zawody.  

W Hersztupowie zaplanowali utwardzenie podjazdu do świetlicy wiejskiej. Radna Kamyczek 
spytała czy jest to duży teren. Zastępca Wójta wyjaśnił, że teren tylko w części należy do Gminy. 
Druga część to teren prywatny, należący do właściciela sklepu. Utwardzenie jest potrzebne, 
nakręca tam także autobus szkolny. 

W Karchowie zaplanowano doposażenie boiska sportowego oraz organizację dożynek.  
W m. Kociugi kwota 5 tys. zł przeznaczona zostanie na doprowadzenie wody do Chaty 

Wiejskiej, natomiast za kwotę 6 tys. zł zakupiony zostanie żużel w celu utwardzenia dojazdu           
do tej świetlicy. 
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Radny Kruk wyjaśnił, że modernizacja amfiteatru na boisku to realizacja nowego zadaszenia 
dla tego budynku. Zadaszenie zostanie wykonane z blachy, natomiast konstrukcja ma być stalowa. 
Budynek wymaga tego typu naprawy. W ramach imprez dla wsi zostanie zrealizowana                   
tzw. Krzemieniówka.  

W Luboni oprócz budowy sceny przy „Uroczysku Nad Stawem” zaplanowano także montaż 
płytek podłogowych w świetlicy. Zastępca Wójta dodał, że płytki na podłogę będzie to przykład  
dla innych miejscowości posiadających tego typu świetlice i przez to weryfikacją wartości 
użytkowych. 

W Mierzejewie znaczna część środków przeznaczona została na utwardzenie placu przy        
sali wiejskiej.  

W m. Nowy Belęcin zaplanowano budowę oświetlenia ulicznego. W 2014 r. w Funduszu 
przeznaczone było 10 tys. zł na ten cel, jednak nie można było zrealizować tej inwestycji. Prawie 
15 tys. zł w 2015 r. ma to stanowić początek dla całkowitej realizacji. Radni zwrócili uwagę, że                  
za tegoroczne środki można było nabyć lampy. Zastępca Wójta wyjaśnił, że obecnie inna firma 
wykonuje oświetlenie uliczne. Firma Eneos realizuje w całości inwestycje bez osobnego zakupu 
lamp.  

W Oporówko kwotę 13 tys. zł przeznaczono na budowę linii wodociągowej. Na całą 
inwestycję podłączenia Oporówka do wodociągu w Mierzejewie potrzeba około 200-300 tys. zł.  

 W Pawłowicach Radny Kozak omówił przeznaczenie poszczególnych środków. 
Zaplanowano remont Sali wiejskiej, założenie płytek na sali. Część środków na imprezy kulturalne- 
powitanie i pożegnanie lata, dożynki czy organizacje turnieju siatkówki plażowej. Zakupiona                
ma zostać gablota na ulicę Słoneczną, bo ciągle są tam plakaty umieszczane na drzewie. Kolejne 
inwestycje to zakup materiałów na doprowadzenie energii do placu zabaw, doposażenie samego 
plac zabaw, nawodnienie boiska, oraz zakup lady chłodniczej do Sali wiejskiej.  

Stary Belęcin będzie realizował kolejny etap remontu chodnika przy drodze gminnej.  
W m. Zbytki środki ponownie przeznaczono na oświetlenie. Przyjęta kwota 7 tys. zł jest         

to zbyt mało na realizację tego typu przedsięwzięcia.  
Przewodnicząca komisji podsumowała, że Fundusze Sołeckie są potrzebne. Każda wieś ma 

poczucie, że może rozporządzać sama pieniędzmi.  
Zastępca Wójta zgodził się i dodał, że jest porządek przy rozliczaniu inwestycji. Realizowane są 
założenia, a gdy należy zmienić plany to odbywa się to uchwałami.  

 
Ad.3.  

Przewodnicząca Kamyczek poprosiła o wskazanie miejsca lokalizacji planowanej 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Lubonia.  

Zastępca Wójta wskazał radnym na mapie teren w Luboni gdzie ma powstać oczyszczalnia 
ścieków.  

Radna Kamyczek wskazała na drogę, która mogłaby służyć jako dojazdowa do oczyszczalni                
i tym samym odciążyć ruch, który będzie się odbywał przez wieś.   
Ze względu na wyczerpanie tematu, zakończono posiedzenie komisji. 
 
 
 
           Protokołowała:                                                             Przewodnicząca:  
 
 
         Joanna Adamczak                                                      Maria Kamyczek 
 

 


